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Gaëlle, Francuska

Gaëlle je iz Francuske, trenutno
je u Rimu kao studentica. Prije
dvije godine se obratila, a udaje
se sljedeće godine. „Da, ići ću na
Misu 26.lipnja, na svetkovinu
svetog Josemarije. Toga mi je
dana i rođendan, zaista sam
sretna što zajedno slavimo.“

18.06.2014.

Gaëlle je iz Francuske, trenutno je u
Rimu kao studentica. Prije dvije
godine se obratila, a udaje se sljedeće
godine. „Da, ići ću na Misu 26.lipnja,
na svetkovinu svetog Josemarije.



Toga mi je dana i rođendan, zaista
sam sretna što zajedno slavimo.“

Koji je za tebe smisao života?

Život je najveći dar kojeg ikada
možemo dobiti. Samo zbog tog
razloga, predragocjen je. Ali nikada
mu nećete shvatiti smisao osim ako
ga ne gledate kroz Božji plan.

Zašto misliš da je život vrijedan
življenja?

Mislim da su dva glavna razloga.
Prvo, zbog sebe osobna, jer svoje
nebo pripremamo ovdje na zemlji.
Drugo, za spasenje svijeta jer to ovisi
o nama, ovisi o načinu na koji
slobodno do punine živimo svoju
vjeru, dakle, u našim svakodnevnim
životima trebamo stremiti prema
svetosti.

Što ti pomaže kada prolaziš kroz
teško vrijeme ili se suočiš s



neočekivanim poteškoćama ili
patnjom?

Za svetog sam Josemariju čula tek
prije nekoliko mjeseci. Nedavno sam
kupila jednu njegovu knjigu Put, i
sviđa mi se. Ponekad je samo onako
otvorim i na toj stranici pronađem
odgovore, stvari koje kao da su
napisane samo za mene. To mi
odmah pomaže jer mogu shvatiti
kroz što prolazim i pronađem
smjerokaz koji me vraća na pravi
put.

Što za tebe znači biti kršćanin?

Biti kršćanin znači slijediti Isusa,
njegov primjer i njegova naučavanja
u svakodnevnom životu. To nije
uvijek lako, ali zaista se isplati. Biti
kršćanin također znači biti svjestan
da posjeduješ golemo blago – istinu –
a prema tome i golemu odgovornosti
– biti vjeran istini i dijeliti je s
drugima.



Što znači biti kršćanin usred
svijeta?

U mojoj zemlji, u Francuskoj, nije
lako pokazati svoju vjeru. Kada
studiraš ili radiš, možeš se osjećati
pomalo usamljeno. Ali kao katolici
imamo veliku odgovornost. Jer u
okružjima koja su neprijateljski
nastrojena prema vjeri, kao što je to
moje okružje, jedina stvar koja može
promijeniti ljude i otvoriti im pamet
je primjer kojeg daješ. Biti kršćanin
usred svijeta znači raditi ono što nam
je sveti Josemaria stalno ponavljao:
prakticirati svetost u svakodnevnom
životu, na poslu, ujedinjujući svoje
živote. Jedino tako možemo prenositi
dalje Kristove riječi.

Radiš li išta da bi svijet postao
ljepše mjesto?

Svaki se dan trudim raditi to,
molitvom, nastojeći biti prekrasna
osoba, brinući se za ljude oko sebe.
Trudim se u svom svakodnevnom



životu pronaći Boga. To nije lako
učiniti, ali jako mi pomaže, meni i
drugim ljudima, osobito pri poslu. To
svemu daje značenje i motivira te jer
i Isus Krist je radio i to tijekom cijelog
prvog dijela svojega života.

Kako prijateljici objašnjavaš tko je
to Isus?

Prije dvije i pol godine i sama sam se
obratila. Prije toga nisam ni
vjerovala u Boga. Tako da ljudima
govorim što je to djelovalo na mene i
probudilo mi vjeru. Činjenica da je
Bog Bog Ljubavi i da mene ponaosob
voli. Da je milosrdan i da prašta. I
Bog je taj koji cijelom mom životu
daje značenje, zašto sam na Zemlji,
zašto se ujutro budim, svemu. Bog je
moj Otac jer on me je stvorio. To je
bilo važno svetom Josemariji,
činjenica da s Bogom imamo sinovski
odnos, odnos djece s njihovim Ocem,
Ocem koji nikada ne napušta.



Hoćeš li ići na Misu u čast svetog
Josemarije oko 26.lipnja? Gdje?

Da, ići ću na Misu 26.lipnja, na
svetkovinu svetog Josemarije, tog mi
je dana i rođendan i zaista sam
sretna što zajedno slavimo. Trenutno
studiram u Rimu, tako da ću
vjerojatno ići u Baziliku svetog
Eugenija, ako tamo bude Misa.
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